

Anteckningar styrelsemöte Falu IK Skidklubb 2017-12-11

Plats: Målhuset

Tid: 19.45–21.15

Närvarande: Stefan C, Tobias J, Karin E, Micke L, Mårten S, Albin S, Kenneth C

Inledning

1. Val av mötesordförande, Mårten
2. Val av sekreterare Karin
3. Val av 2 justeringsmän Micke och Tobias
4. Fastställande av agenda
5. **Genomgång av noteringar från föregående möte (5 min)**
 - a. Text ang verksamhetsåret 2018/2019 och ek planer. Mårten jobbar vidare på detta.
 - b. Kvar att hitta sekreterare. Vi avvaktar info från Jens.
 - c. **Stångtjärnsstugan**, förrådet är ännu inte tömt.
6. **En fast punkt på Lugnet (45 min)** Mårten
Mårten har dialog med Jimmy och en krav spec över vårt behov av fast punkt på Lugnet diskuterades.

När det gäller Stångtjärnsstugan anser Styrelsen att vi är klara förutom att vi ska tömma förrådet på de grejor som finns där och som vi äger.

LÄGE

BEHOV - KRAV

BEHOV - ÖNSKEMÅL

ÖVRIGT 1

ÖVRIGT 2

DALAHUSSTUGAN

TIDPLAN

KOSTNAD

Styrelsen är enig om att Dalahusstugan inte har värde för oss där den står om vi får en fast lokal här nere på Lugnet. Dalahusstugan har ett större värde för Falu kommun.

Vi skapar en Krav spec och tar den vidare med lämpliga inom kommun och Lugnet.

Karin skissar på krav spec och tidplan.

a. Hur ser vår "kravspec"/önskelista ut för en fast punkt på Lugnet?

Diskussion fördes kring

- Läge
- Behov – KRAV
- Behov – ÖNSKEMÅL
- Dalahusstugan
- Tidplan

En Draft krav spec ska tas fram som Mårten sedan har som diskussionsunderlag med Jimmy B på Sv Skidspelen. Möte är planerat 14/12.

i. Var skall/önskar vi att den fasta punkten skall vara/ligga?

Styrelsen föreslår Lugnet. Den bör vara nära verksamheten. Lugnet eller Lagnets närhet. Placering: Nära parkering, skidstadion och väg (enkelt att lasta i och lasta ur)

ii. Vad skall/önskar vi att den ska "innehåll", förråd, möteslokal, omklädningsrum, värmestuga, vallautrymme, skidbod, träningslokal för t ex en stakmaskin, osv...?

KRAV: Toaletter, kök, rinnande vatten, värme, förråd, möteslokal (I en möteslokal kan man få in en stakmaskin eller liknande) Kontorsrum för mini tävlingsadministration (IT, nät, dator, tidtagning etc)

ÖNSKVÄRT: Dusch, omklädning, Tävlingsadministrativ lokal/
/Evenemangsbyggnad - som fler klubbar kan använda – kontorsrum för tävlingsadministration – kan användas för klubb tävlingar, kvällstävlingar osv. (Falu IK betalar för detta)

Styrelsen diskuterade även möjlighet för delad stuga med allmänheten (jmf Hemus). Detta behöver diskuteras vidare med berörda på Lugnet.

iii. Vad får det kosta/vad har vi råd med per år?

Krav specifikation och ev samarbetsmöjligheter är kopplat till vilken kostnad vi hamnar på. Ju mer vi önskar ju dyrare blir det, men samtidigt ger möjligheter till samarbeten lägre kostnad. På mötet föreslogs möjlighet till samarbete med tex Sv.skidspelen och Falu CK som möjliga intressenter att samarbeta med.

iv. Hur ser vi på en ev. arbetsinsats för att "drifta" en fast punkt?

Styrelsen inväntar återkoppling efter mötet den 14/12 med Jimmy B om krav spec och möjliga samarbeten och upplägg.

v. Hur ser vi på frågan att dela en fast punkt med t ex Falu CK, Svenska Skidspelen eller ngn annan?

Styrelsen rekommenderar att vi delar en lokal med Falu CK.
Lokal (förråd, möteslokal, kök, samlingslokal) som är en del av en större fastighet, tex Skidspelens. Allt gemensamt med Falu CK.
Falu CKs säsong (1 april – 30 sept)
Falu IK Skidklubb säsong (1 okt – 31 mars)

Kan flera vara intressenter? Tex Hagströmska – potentiell hyresgäst?

b. Nytt lunchmöte med Jocke från Falu CK o Jimmy från Sv. Skidspelen torsdag den 14 dec.

i. Mårten återkopplar till styrelsen i januari

7. Sekreterare saknas, hur löser vi det? Mårten

a. Mail till Vit o grön grupp har gått ut om hjälp med rekrytering

Avvaktar input från Jens Montelius Risberg.

Hitta någon som kan efterträda Karin

8. Skidor hela livet, vad är det? Albin

a. Vad säger/innebär Svenska Skidförbundets satsning på Skidor hela livet?

Skidglädje och alla ska med. Förslag finns att ordna en skejtkurs för föräldrar i jan. Bidrag finns att söka. Albin tittar vidare på detta och bokar lämpligt datum för detta. Ansvarig Albin med hjälp av Karin.

9. Statusrapport från verksamheten

a. Barn o ungdom Karin

Träningsgrupperna (grön, vit, gul, orange, blå) har haft barmarkssäsong och snösäsong.

Grön: Nya ledare som tillkommit och har de flesta har gått ledarutbildning. Ny förfrågningar kommer hela tiden och alla som vill får vara med. Totalt: 35 st barn i grön grupp

Vit: Bra fart på ledarsidan. Alla har inte gått utbildning än.

Den 18/12 är det Föräldrarinfo Kl 18.10-18.55 i Målhuset (Saras tävlings dok och tävlingskalender kan gås igenom. Grön grupp blir inbjudna till föräldrarträffen. Totalt: 40 st barn i vit grupp

Gul: Ca 15 barn – torsdagar lite sämre uppslutning. Konkurrerar med innebandy. 3 ledare i snitt på varje träning. Få tjejer. Totalt: 15 st i gul grupp

Orange: Max 10 st har det varit på träningarna hittills. Få tjejer. Tomas har bjudit in bandykillarna från Falu BS och har haft bra uppslutning. **Totalt: 10 st i orange grupp**

Blå: Ledartapp denna säsong. Men det fungerar bra och möjlighet att låna från övriga grupper.

Totalt: 15 st i blå inkl juniorer som också hänger på.

TOTALT: ca 115 st barn och ungdomar i träning under hösten.

b. Status kläder o klädsponsorer Micke L

Beställning 2 levereras i slutet jan

Ledarvästar har kommit

1 ny sponsor – Dalarnas försäkringsbolag – dock ej på kläderna.

c. Arrangemang Tobias

Sv Skidspelen - arena ansvarig saknas.

Kommunen sponsrar med mindre pengar i år

Skidspelslördag – FIK Skidklubb ska ha en representant

Lilla SS – all planering är klar. Inbjudan är klar. Kvar att lösa är cafeterian och bygget teknikhuset.

d. Junior/Senior Stefan C

5 juniorer (Albert, Hanna, Matilda, Harald, Rasmus) Juniorerna var i Idre 1:a advent.

Uppslutning på träning: få som tävlar är med på träningarna. Övriga juniorer som har andra sporter är med på träningarna.

Nästa tävling är Östersund 13-helgen (Matilda, Albert, Harald)

e. **Motion/Skidor hela livet**

Albin

Skejtkursen – introduktion för föräldrar

Behöver spika ett datum. Karin och Albin tittar på datum och planerar.

Övriga frågor

- f. Medlemsavgift – deadline 30 nov. Vi har fått flera nya medlemmar. Vi har ca 300 medlemmar.
- g. Vallakväll - Micke tar frågan med Intersport – möjlighet att bjuda in till vallakväll i butiken.

10. Nästa möte, måndag 15/1 kl. 19.45-21.45 i Målhuset


Bubblare inför kommande möten:

- a. Långsiktigt mål o vision
 - i. Förslag från kontaktledargruppen om att påbörja ett arbete kring klubbens långsiktiga mål o vision.
- b. Datum i januari-februari för SISU-info ang. rapportering av lärgrupper (eller motsvarande)

Anteckningar fördes av Karin Eld

Justeras:


Mikael Löfgren


Tobias Jönsson